

急診暨重症醫學部 范修平醫師 學術研究相關文章

學術研究

- 102 年度秀傳醫療體系臨床診療成效發表會暨競賽活動 第二名 范修平、李明和、林晏任、黃炳文 (2014)。危險的機車搭乘行為對兒童機車傷害型式的影響。彰化,台灣
- Excellent Oral Presentation Award
 Fan HP, Lin MR, Huang PW, Hung KS, Chiang YH, Chiu WT (2013).Risk Factors for
 Head Injuries in Motorcycle Child Passengers.7th Asian Conference on Emergency
 Medicine. Tokyo, Japan
- Student Bursaries
 Fan HP, Chiu WT, Huang PW, Lin YR, Lin MR (2017). The Impact of Helmet Use and
 High Risk Behaviors on Injury Patterns and Severity in Motorcycle Child Pillions. 13th
 Australasian Injury Prevention and Safety Promotion Conference. Ballarat, Australia
- 內政部消防署 初級救護技術員訓練教材(2017年1月) 編輯委員
- 內政部消防署 中級救護技術員訓練教材(預計 2018 年出版) 編輯委員
- 周雍華,范修平(2016).以美國心臟協會指引辦理嬰兒 CPR 訓練成效評估與分享.消防月刊 2016 年 2 月
- 范修平,許偉成,廖晏辰,廖志航(2016).緊急救護教官班第十二期教學心得分享. 消防月刊 2016 年 2 月
- Fan HP, Lin MR, Bai CH, Huang PW, Chiang YH, Chiu WT (2014). Validation of the Chinese-language Brief Sensation Seeking Scale: implications for risky riding behaviors of parental motorcyclists and their child passengers. Accid. Anal. Prev 2014 Dec; 73, 333-9 (SCI)
- Fan HP, Yang AD, Chang YJ, Juan, CW, Wu HP (2008). Clinical spectrum of internal hernia: a surgical emergency. Surg Today 38 (10), 899-904 (SCI)
- Fan HP. Use of a Pediatric Cohort to Exam Gender Differences on Outcome after Traumatic Brain Injury. MS. Thesis, Institute of Injury Prevention and Control, Taipei Medical University, Taiwan, 2010.
- 范修平. 兒童呼吸急症. 自由時報, 2008
- Fan HP, Chiu WT, Huang PW, Lin YR, Lin MR (2017). The Impact of Helmet Use and High Risk Behaviors on Injury Patterns and Severity in Motorcycle Child Pillions. 13th Australasian Injury Prevention and Safety Promotion Conference. Ballarat, Australia





- Fan HP, Lin MR, Lin YR, Lee MH, Huang PW, Hsu CW, Chiu WT. (2015). Front position and overloading may be dangerous for motorcycle child passengers to head injuries! A prospective multicenter case-control study. 8th Asian Conference on Emergency Medicine. Taipei, Taiwan
- Fan HP, Lin MR, Huang PW, Hsu CW, Chiu WT. (2015). Pediatric road traffic injury rates by mode of travel: using exposure-based methods to quantify difference. 12th Australasian Injury Prevention and Safety Promotion Conference. Sydney, Australia
- Fan HP, Lin MR, Bai CH, Huang PW, Chiang YH, Chiu WT (2014). Validation of the Chinese-language Brief Sensation Seeking Scale: implications for risky riding behaviors of parental motorcyclists and their child passengers. 台灣兒科醫學會 「第 218 屆學術演講會」, 台北市
- Fan HP, Wu HP, Lin CY, Chang CF (2004). Clinical Spectrum of Spontaneous Pneumomediastinum in Children. 台灣兒科醫學會 「第 178 屆學術演講會」, 台北市
- Lee MH, Fan HP, Lin YR, Hsu HY, Chen CC, Tung CB, Huang PW (2013). Factors
 Associated with Helmet Usage in Motorcycle Child Passengers.7th Asian Conference on
 Emergency Medicine. Tokyo
- Fan HP. How helmet use and high risk behaviors affect injury patterns in motorcycle child passengers in Taiwan. International Congress Pediatrics 2.0, Copenhagen, Denmark, 2016
- 范修平. 台灣急診不良事件之探討-以台灣某教學醫院為例.台灣急診醫學會第九屆第一次會員大會暨學術研討會, 2010
- Fan HP. Unscheduled Returns to Pediatric Emergency Department within 72 hours: A Local Hospital Experience in Mid-Taiwan. 台灣急診醫學會 「小兒急診三日內回診研討會」, 2008
- 范修平. 夏日殺手-腸病毒. 健康 120. 彰化新聞台, 2007

